
Zápis ze zasedání Zastupitelstva konané dne 3.9.2014 

v zasedací místnosti OÚ Radim 

Přítomni: Zdeňka Brixová, Jaroslav Sedláček, Tomáš Adolf, Vratislav Kříž, Lenka Holmanová, ing. Jitka                                                                      

                  Šuková, Zdeňka Stříbrná 

Hosté:4 

Zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Program:  

1. Souhlas se zařazením území obce do působnosti MAS 
2. Projednání návrhu vedení cesty na  Tužíně v návaznosti na p.č.414  
3. Různé 

 

1.Správní území obce Radim je součástí územní působnosti MAS Brána do Českého ráje v období 

2014-2020. 

Hlasování: pro:7,proti:0 

2. Seznámení se s návrhem řešení cesty na Tužíně v návaznosti na p.č. 414 . Zastupitelé vyčkají na 

místní šetření, které proběhne dne 5.9.2014 

Hlasování: pro:7 

Různé 

a/nechat vypracovat studii  na požární nádrž ve Lháni 

pro:7, proti:0 

b/odběr veškeré el. Energie od Amper marketu 

pro:7,proti:0 

c/prodej 20 m2  dlaždic z chodníku před OÚ – ½ panu Málkovi, ½ paní Šukové z Radimi za cenu 20,--

Kč za dlaždici 

pro:7,proti:0 

d/prodej 2 skruží ze hřbitova za cenu         paní Brixové 

pro:7,proti:0 

e/souhlas k projektu nové silnice Valdice-Dřevěnice 

pro:7,proti:0 



f/seznámit se s dopisem bývalých učitelek zdejší MŠ 

pro:7,proti:0 

 

Zapsala:Zdeňka Stříbrná……………………………………….. 

Ověřovatelé: Vratislav Kříž……………………………………… 

                        Lenka Holmanová ……………………………… 

               

 

Usnesení č. 6/2014 

Zastupitelé schválili: 

-správní území obce Radim je součástí územní působnosti MAS Brána do Českého ráje v období 2014-

2020 

-seznámit  se s návrhem řešení cesty na Tužíně v návaznosti na p.č. 414 a vyčkat na místní šetření, 

které proběhne dne 5.9.2014 

-s vypracováním studie na požární nádrž ve Lháni 

-odebírání veškeré el energie od Amper marketu 

- prodej 20m2  dlaždic 

-prodej 2 skruží  

-projekt nové silnice z Valdic do Dřevěnice 

Zastupitelé se seznámili s dopisem bývalých učitelek místní MŠ 

           


